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Afsprakenlijst van de vergadering van het presidium 21 juli 2016. 

 

Aanwezig: 

de heer F.L.J. van der Meijden  voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer M.J.T. van der Heijden  lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

1.    Opening 

De voorzitter opent de vergadering en dankt iedereen voor de bereidheid om de vergadering te 

verzetten. 

 

2.  Afsprakenlijst presidium 5 juli 2016  

Naar aanleiding van de vraag van mevrouw Van der Zanden wordt medegedeeld dat er in 

Laarbeek geen sprake is van conflicterende vergoedingen aan één of meerdere wethouders 

omdat geen van de wethouders een full-time dienstverband heeft. 

 

3.   Vaststelling van de raadsagenda van 8 september 2016. 

De conceptagenda wordt conform het concept vastgesteld. 

 

4.   Evaluatie raadsvergadering 7 juli 2016. 

Alle leden zijn tevreden over het prettige verloop van de vergadering. De sfeer was goed. Er 

werden goede discussies gevoerd. De thema's kwamen scherper voor het voetlicht door de 

ingediende moties. Er zijn complimenten voor de wijze waarop de voorzitter zijn eerste 

vergadering heeft geleid. Een goede vergaderdiscipline verdient de blijvende aandacht.  

 

Met betrekking tot de borrel na afloop wordt opgemerkt dat de gewijzigde afspraken hierover 

eigenlijk in het presidium gemaakt hadden moeten worden. Er ontstaat enige discussie over de 

locatie waar de borrel na afloop van de raadsvergaderingen het beste kan plaatsvinden. Aan het 

houden van een borrel in zowel de kantine van het gemeentehuis als in één van de lokale 

horecazaken kleven voor- en nadelen.  

Afgesproken wordt dat de leden dit onderwerp bespreken met hun fractie en achterban en dat 

hier de volgende keer op wordt teruggekomen.  

 

5. Wat verder ter tafel komt. 

- Met de voorgestelde planning van de interviews bij Radio Kontakt wordt ingestemd. 

- Kosten ondersteuning rekenkamercommissie door de griffier. Afgesproken wordt dat er 

vooralsnog geen uren gebracht worden. De griffier zal de inzet voor de 

rekenkamercommissie monitoren en periodiek met de werkgeverscommissie zal 

bespreken. Dezelfde vraag dient ook in de gemeente Gemert-Bakel voorgelegd te 
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worden. De aanpak daar dient uiteraard hetzelfde te zijn als na twee jaar de 

ondersteuning van de rekenkamercommissie overgedragen wordt aan de griffie van 

Gemert-Bakel. 

- De voorzitter merkt naar aanleiding van een brief van het COA aan de gemeente Deurne 

op dat er ten aanzien van de opvang van vluchtelingen in de regio, in september een 

nieuw afwegingskader wordt vastgesteld.  

- In verband met de afspraak dat de gemeenteraden in de regio in oktober besluiten 

nemen t.a.v. de bereikbaarheidsagenda en Notitie Reikwijdte en Detailniveau zal er op 

donderdag 20 oktober 2016, om 19.00 uur, voorafgaand aan de geplande vergadering 

van de commissie Algemene Zaken een extra raadsvergadering worden gepland.  

 

R. van Heijnsbergen 

griffier 

 

 


